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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Felkészült-e a kormány az idei influenzaszezonra?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tisztiorvosi szolgálat szerint az influenzás megbetegedések száma már most kétszer annyi ,
mint a tavalyi év azonos id őszakában. Szakmai szervezetek már ősszel jelezték a
kormánynak, hogy 2018-ban sokkal súlyosabb járványra kell felkészülni mint korábba n
bármikor . Tavaly kritikus ellátási problémák merültek fel, rengeteg gyermek is intenzí v
osztályokra került a szövődmények miatt, de Budapesten például nem volt elég ágy, aho l
elhelyezzék őket. Az átoltottság mértéke közben minden korábbinál alacsonyabb volt, ugyani s
nem volt felvilágosító-megelőző kampány és többek között emiatt sokkal többen vesztetté k
életüket, mint a megelőző években. Kérem ezért Miniszter Úrtól, hogy válaszoljon a
következő kérdésekre :
- Hány vakcina áll idén rendelkezésre és hányan kaptak eddig véd őoltást?
- Volt-e egyeztetés a szakmai szervezetekkel, valamint a háziorvosokkal, hogy segítsék, hog y
minél többen oltassák be magukat?
- Készült-e felmérés a korházi kapacitásokról? Lesz-e elég ágy a kórházba kerül ő betegek
számára ?

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő

Budapest, 2018-01-16
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